
Referat fra bestyrelsesmøde d. 09.06.23 

Kursuscenter Knudshoved 

Punkt: 

1) Logo: Bestyrelsen drøfter sidste udkast til logo. Der tages beslutning om et specifikt. Fremover vil 

fraktionen bruge forkortelse; FKUF. Der drøftes lancering, og måske en happening på hjemmesiden, 

til efteråret. Det har været en lang proces og bestyrelsen er glade for resultatet.  

Tidsplan: Valgte logo bliver nu gjort færdig af grafiker, så det er klar til lancering i efterår 23.  

Forslag til undertitel som kan bruges sammen med logo;  KFUK – ”Rygraden I uddannelse af 

fremtidens fysioterapeuter”. 

2) Drøftelse af ny form for generalforsamling. Det besluttes at afprøve nyt format i 2024. Onsdag d. 6. 

marts vil derfor bestå af; bestyrelsesmøde, generalforsamling og indlæg fra studenterrådgivningen. 

Kolding Sundhedscenter fastholdes som lokation. Starttidspunkt for generalforsamling efter normal 

arbejdstid og med sluttidspunkt cirka kl. 19.30.  

Klubben for kliniske undervisere i ergoterapi kontaktes for at drøfte stor samlet temadag i maj 2024. 

Bestyrelsen har foreløbig positiv tilkendegivelse fra Søren Christian Krogh (forsker på Ålborg 

Universitet), til indlæg om Præstationskulturen. 

 

3) Der drøftes problematik omkring faldende optag på uddannelsen. Blandt andet er UC SYD hårdt 

ramt med tomme pladser, og Absalon har lukket vinteroptag i Næstved. Enkelte medlemmer i 

fraktionen oplever at tillæg som klinisk underviser bortfalder, i de perioder hvor der ikke er 

studerende. Bestyrelsen går i dialog med Danske fysioterapeuter om sagen.  

 

4) Bestyrelsen drøfter første periode med Ann Louise som formand samt opgavefordeling. Overordnet 

stor tilfredshed med formandskab og der justeres kun lidt på ansvarsområder i bestyrelsen.  

 

 


